
Rondvraag GroenLinks over het handhaven van het 

verbod op vroegtijdig afsteken van vuurwerk 

 

Tijdens de raadsvergadering van 10 december 2018 

 

 

De Onderzoeksraad voor Veiligheid noemt de viering van Oud en Nieuw het onveiligste 

feest van het jaar en benadrukt dat het afsteken van vuurwerk leidt tot letsel (ook bij 

omstanders en hulpverleners), materiele schade en overlast, waarbij wordt opgemerkt dat 

één-derde tot de helft van de vuurwerkslachtoffers valt onder omstanders of 

voorbijgangers die zelf niets afsteken en dat ruimt 75% vann het vuurwerkletsel wordt 

veroorzaakt door legaal vuurwerk. De Onderzoeksraad pleit daarom niet voor niets voor 

een verbod op knalvuurwerk en vuurpijlen. 

  

Niet alleen is de Onderzoeksraad kritisch op het afsteken van vuurwerk. Ook is er een 

groeiende maatschappelijke weerstand tegen het particulier afsteken van vuurwerk en zijn 

er grote ergernissen bij inwoners over het vuurwerk wat vroegtijdig wordt afgestoken. Zelf 

ben ik dit jaar al getuige geweest van het onveilig afsteken van vuurwerk door jongeren. Al 

voorbij fietsend zag ik dat knalvuurwerk niet af ging, maar vervolgens al rokend wel met de 

hand werd opgepakt. Een mede passant en ik haalden opgelucht adem omdat er geen 

ongeluk is gebeurd. Maar helaas kennen we allemaal wel de verhalen waar zo’n situatie 

niet goed afloopt.  

 

In het kader van de naderende jaarwisseling hebben we de volgende vragen aan het 

College om de overlast te beperken en de veiligheid te vergroten: 

 

 Welke afspraken zijn er met de politie gemaakt over het handhaven van het 

verbod op het vroegtijdig afsteken van vuurwerk? 

 

 Acht het College het wenselijk om in de toekomst het aantal locaties waar 

vuurwerk afgestoken mag worden tijdens de jaarwisseling te beperken? Zo ja, 

heeft het College hier al plannen voor? 


